

Date: 6 July 2025

التاريخ 6 :يوليو 2025

Subject: Clarification Disclosure Regarding the Financing Mechanism of the Acquisition by Al Oman Chromite Company SAOG of an Additional Stake in Gulf Alloys and Metals(Free Zone Company) LLC

Reference to the disclosure dated 2 July 2025 regarding the acquisition by Oman Chromite Company S.A.O.G. of an additional 10% stake in the Capital of Gulf Alloys and Metals Company LLC. We would like to clarify that the total value of this transaction, amounting to OMR (398,713), was fully financed through the Company's own bank deposits, without resorting to any bank or external financing.

This approach is in line with the Company's balanced investment policy, which aims to maximize returns on available liquidity and support its strategic objective of diversifying investments and strengthening its presence in value-added projects within the mining sector.

This disclosure is made in compliance with the requirements of the Financial Service Authority – Disclosure and Market Surveillance Department.

Abdulmonem bin Mohammed Al-Murshidi Chief Executive Officer الموضوع :إفصاح توضيحي بشأن آلية تمويل استحواذ شركة الكروم العمانية ش.م.ع.ع على حصة إضافية في شركة سبائك ومعادن الخليج (شركة منطقة حرة) ش.م.م

إشارةً إلى الإفصاح الصادر بتاريخ 2 يوليو 2025 بشأن استحواذ شركة الكروم العُمانية ش.م.ع.ع على حصة إضافية بنسبة 10% من رأس مال شركة سبائك ومعادن الخليج ش.م.م، نود التوضيح بأن تمويل هذه الصفقة، البالغ إجمالي قيمتها للودائع البنكيه الخاصة بالشركة، دون اللجوء إلى أي تمويل بنكي أو خارجي.

ياتي هذا التوجه انسجامًا مع السياسة الاستثمارية المتوازنة التي تتبعها الشركة، والتي تهدف إلى تعظيم العوائد من السيولة المتاحة، ودعم استراتيجيتها الرامية إلى تنويع الاستثمارات وتعزيز التواجد في مشاريع القيمة المضافة ضمن قطاع التعدين.

تم إصدار هذا الإفصاح التزامًا بمتطلبات هيئة الخدمات المالية، دائرة الإفصاح والرقابة على التداول.



tue

عبد المنعم بن محمد المرشدي

الرئيس التنفيذي